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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #6 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 18 juni 2023 kl.13:00 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Torpavägen 4, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Göran Westberg 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Lennart Björkman, Janne Sund 

Suppleanter: Johan Andersson 

Frånvarande: Emma Sällylä 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Rapport av inkomna ärenden samt ordförandes rapportering 

Lantmäteriet har godkänt den nya styrelsen.  

Nya stadgar är inskickade till Lantmäteriet för godkännande. 

Musköloppet 8/7 kommer i år att gå förbi Torpa Skog via Torpaängsvägen. 

Alla vägar grusades i mitten av maj men pga torkan har bindemedel försvunnit och ev 

åtgärder kan behövas framöver. 

Klippning av dikeskanter är planerat till efter midsommar. 

Samfälligheten har, enligt anläggningsbeslut, rätt att ta ut en extra avgift om en 

fastighetsägare belastar vägarna mer än normalt, vid t.ex. byggnation.  

Styrelsen beslutade om att en avgift på 1000 kr kommer tas ut av fastighetsägare som 

belastar väg mer än normalt. 

Styrelsen vill återigen uppmana alla fastighetsägare att köra lugnt och försiktigt på alla våra 

vägar, särskilt nu under sommartid när det är många människor i rörelse på vägarna. 

Styrelsen kommer att titta på alternativ för farthinder. 

5.2 Fördelning av arbetsuppgifter 

Vägansvar är fördelat mellan Johan, Lennart, Janne och Emma. Vid behov av ev åtgärd 

kontaktar fastighetsägare styrelsen via mail styrelsen@torpaskog.com. 

5.3 Planera löpande underhållsarbeten 

Arbetet avseende våra vägar fortsätter i enlighet med uppgjord och av årsmötet godkänd 

plan. 

5.4 Organisera arbetet med förbättringsåtgärder enligt fastställd plan 

Arbetet avseende våra vägar fortsätter i enlighet med uppgjord och av årsmötet godkänd 
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plan. 

5.5 Rapport ekonomi 

Kassör Göran rapporterade avseende föreningens ekonomi. 

Saldo underhållskonto: 265 225 kr 

Saldo förbättringsfond: 562 608 kr 

Faktura för vägavgift kommer att skickas ut efter midsommar. 

Föreningen kommer i enlighet med Skatteverkets nya regler att momsregistreras. 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

7. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte #7 planeras till den 2 september 2023 kl.09:00 och styrelsemöte #8 

planeras till den 14 oktober kl.09:00. Plats kommer anges i kallelsen. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

Ordförande              Vid protokollet    Justerare 

Christin Svensson             Paola Zetterberg   Johan Andersson 

 

 


